

## 《单词百科:hypertoxic是什么意思?hypertoxic怎么发音?hypertoxic的解释和用法》

英语单词hypertoxic是什么意思?hypertoxic怎么读?hypertoxic怎么发音?简答网为您整理了hypertoxic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### hypertoxic怎么读

hypertoxic的读音:[haɪ pə'tɒksɪk]

### hypertoxic的意思

1、剧毒的;剧毒物品

### hypertoxic的双语例句

1、[ Methods] To carried out spot investigation and hazardous factors detection of occupational disease in 38 corporations that produce and use hypertoxic articles.

[方法]以38家生产、使用高毒物品的企业为调查对象，进行现场监督检查和作业场所职业病危害因素检测。

2、Emergency measures for the control of high toxic chemical missing ③ emergency methods against large-scale water chemical pollution; Management of the Hypertoxic Chemicals and Exploration of Use

剧毒化学品流失的现场防控应急措施；③化学毒物污染水源突发事件现场防控的应急措施；剧毒化学品的管理与使用的探索

3、The dangerous material road transportation has occupied a large part of transportation market. Due to the lively and poor stability physical nature, the dangerous material has the special physical and chemical properties including explosive, inflammables, hypertoxic, corrosive and radioactive.

危险品道路运输占据了运输市场相当大的一部分，且由于危险品的性质活泼、稳定性差，具有爆炸、易燃、毒害、腐蚀、放射性等特殊的物理、化学性质。

4、To investigate the occupationally hygienic state of enterprise which produce and use hypertoxic articles in order to prevent and control the accidents of occupational hazards.

了解大兴区生产、使用高毒物品企业职业卫生现状，预防、控制职业危害事故的发生。

5、Study on Substitutional Insecticides to Replace Hypertoxic Insecticides against Cotton Bollworm, *Helicoverpa armigera*

防治棉铃虫的高毒农药替代品种研究

以上是简答网为您整理的hypertoxic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

查

看更

多关于h

ypertoxic的用法

、hypertoxic的释义、hypertoxic

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypertoxic>